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Zpráva ze závodu 

 

Mistrovství Evropy dospělých 

27.8.- 1.9.2018 Legnica, Polsko 
 

 
Počet účastníků: 331 

Počet zemí: 43 

 

Vedoucí výjezdu, trenér: Hana Majarová 

Trenér: Jan Šípek 

Osobní trenér: Zdeněk Horáček 

 

Muži RL: Jan Vožech, Erik Ebermann, Jaromír Termer 

Ženy RL: Marie Horáčková, Grapová Klára 

Muži KL: Vladimír Brada, Martin Vaněk, Filip Reitmeier 

Ženy KL: Martina Zikmundová 

 

 

Na letošní ME v terčové lukostřelbě odjela početná výprava, jejímž cílem bylo udržení 

výkonnosti z posledního reprezentačního výjezdu v Sofii, postup do 1/16 a zejména zisk 

účastnického místa v kvalifikaci na Evropské hry 2019, které se uskuteční na konci 

června v Minsku.  

Závod provázelo příjemné počasí, některé dny byly více větrné. Hotel, ve kterém byla 

naše výprava umístěna, byl velmi blízko střelnice, takže jsme většinou chodili pěšky. 

Zázemí na střelnici bylo vyhovující, jediný problém byl nedostatek židlí, což je bohužel 

v poslední době na evropských závodech běžné. Ne příliš povedené bylo slavnostní 

zahájení, které trvalo přes hodinu a účastníci si za celou dobu neměli kam sednout.  

V průběhu týdne byl hlavním tématem systém nominace na Evropské hry, který se 

mnohým zdál být komplikovaný, a ne příliš férový vůči závodníkům.  

 

 

Výsledky: 

Kompletní výsledky ze závodu 

http://ianseo.net/Details.php?toId=3150 

 

Hodnocení závodu: 

Na ME jsme odjížděli s očekáváním dobrých výsledků, protože se výkonnost u 

jednotlivých reprezentantů dostala v průběhu sezóny na kvalitní úroveň, což se pozitivně 

projevilo už ve výsledcích na EC v Sofii.  

Bohužel u některých byly výsledky v Polsku ovlivněny aktuálním zdravotním stavem, 

Marie celý týden bojovala s chřipkou a Erik s bolestí trapézového svalu. Za svým 

očekáváním v kvalifikaci také zůstal Martin s Vláďou. Ostatní nastříleli své průměrné 

letošní výsledky. 

Do eliminací postoupili všichni jednotlivci, stejně tak všechna čtyři družstva. Muži RL měli 

hned po kvalifikaci první eliminační souboj, postoupit do druhého kola se však podařilo 

jen Honzovi. Následující eliminační den byl pro nás velmi smolný. Honza měl za soupeře 

olympijského medailistu a jednoho z nejúspěšnějších lukostřelců JC Valladonta, se 

kterým svedl velmi vyrovnaný souboj. O vítězi musel rozhodnout rozstřel, který se však 

Honzovi nepovedl. Stejně tak Marie, po postupu v prvním kole, prohrála v kole druhém 

s Ukrajinkou Pavlovou v rozstřelu. Ještě před nimi prohrála Klára svůj první souboj taktéž 

v rozstřelu. Na straně kladkových luků to byl pro změnu 1bod. Martin s Vláďou vylepšili 

svůj výkon z kvalifikace, bohužel na postup to nestačilo a oba prohráli o 1bod, Filip pak o 
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2body. Stejně tak dopadl výsledek v eliminaci družstev kladkových luků, o 1bod zvítězili 

Španělé. Družstvu mužů RL se eliminační souboj nevyvedl a do dalšího kola tak postoupili 

Portugalci.  

Po smolném dni nám náladu zlepšila Martina. Ta již v předchozím dni postoupila do 

druhého kola, kde se setkala s druhou z kvalifikace Italkou Tonelli. Italské závodnici se 

nedařilo a Martina zároveň neudělala žádnou chybu. Nastřílela jeden ze svých lepších 

eliminačních výsledků a postoupila mezi 16 lukostřelkyň. Na Rusku v dalším kole už však 

nestačila.  

Jako poslední byla v rámci ME na programu soutěž mix týmů. V prvním kole Mix RL 

postoupil přes polský tým, v druhém kole už ale nestačil na britské duo. Eliminaci mixu 

KL ovlivnilo větrné počasí, jednoznačně tedy nad námi zvítězili Švédové.  

Do kvalifikačního závodu pro Evropské hry se dle daného systému dostal jen Honza 

s Marií. Do pavouku byli nasazeni s těmi, jejichž země ještě nezískala kvótu, která byla 

rozdělena zemím na základě postupu střelců v eliminacích. Pro ženy RL zbývalo 5 míst, 

pro muže RL 2 místa. Maruška bohužel prohrála první kolo, Honza zvládl své první kolo 

lépe, ve druhém však i přes velmi dobrý výkon nestačil na soupeře a prohrál. Místo pro 

ČR jsme tedy nezískali a znovu se o to pokusíme v příštím roce na EC v Bukurešti.  

 

Závěrečné hodnocení: 

I přes to, že jsme nezískali žádné umístění mezi nejlepšími, hodnotím tento výjezd a celý 

závěr venkovní sezóny velmi pozitivně. Konkurence je stále větší a probojovat se mezi 

prvních 32, nebo nejlépe 16, není jednoduché. Nicméně postup v prvních kolech se nám 

již daří a v druhých kolech jsou výsledky soubojů vyrovnanější než dřív. Věřím, že je jen 

otázkou času, kdy toto prolomíme a budeme v postupu eliminačním pavoukem 

úspěšnější. Tento náš postupný progres je vnímán nejen mnou, našim trenérským 

týmem a střelci ale i trenéry ostatních týmů. Pokud bych měla někoho z našeho týmu 

vyzdvihnout tak to bude Honza Vožech, který po celý týden držel velmi vysokou 

výkonnost jak v soutěži jednotlivců, tak v obou soutěžích družstev. Nicméně poděkování 

patří celému týmu, jako vždy odvedli maximum a věřím, že nabrali spoustu motivace do 

přípravy na nadcházející sezónu. Co hodnotím velmi pozitivně a mám z toho upřímnou 

radost, je soudržnost našeho reprezentačního výběru, ve kterém panují přátelské vztahy 

a skvělá atmosféra.  

 

 

V Prostějově dne 2.9.2018      

 

 

Hana Majarová 

Vedoucí výjezdu 

 

 

                             

    
 


